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 Akademický senát Masarykovy univerzity  

 Zápis z řádného zasedání ze dne 3. 5. 2010 

 

 

Přítomni: senátoři uvedení v tabulce účasti, která tvoří přílohu č. 1 tohoto zápisu, při zahájení 

zasedání AS MU přítomno 31 senátorů 
 

Hosté:  prof. PhDr. Petr Fiala, Ph.D., LL.M., rektor 

  doc. Ing. Ladislav Janíček, Ph.D., MBA, kvestor 

  doc. PhDr. Mikuláš Bek, Ph.D., prorektor pro strategii a vnější vztahy 

               

Program: 

 
 

1. Výroční zpráva o činnosti Masarykovy univerzity za rok 2009  

 

2. Výroční zpráva o hospodaření Masarykovy univerzity za rok 2009 

 

3. Řád celoţivotního vzdělávání Fakulty sportovních studií 

 

4. Různé a ostatní 

 

 

Jednání zahájil pan předseda AS MU, uvítal senátory na zasedání AS MU a konstatoval usnášení 

schopnost AS MU. 

 

Pan předseda AS MU se dotázal senátorů, zda mají nějaké námitky k zápisu z minulého zasedání AS 

MU ze dne 19.4.2010. Ţádné námitky k zápisu nebyly vzneseny. 

 

Studentská komora AS MU poţádala pana kvestora o zaslání tabulky uvádějící stavy zůstatků fondů 

jednotlivých HS za rok 2009. Pan kvestor sdělil, ţe tuto tabulku senátorům AS MU samozřejmě zašle. 

 

 

Ad 1) a ad 2) Výroční zpráva o činnosti Masarykovy univerzity za rok 2009 a Výroční zpráva o 

hospodaření Masarykovy univerzity za rok 2009  

 

Pan předseda AS MU předal slovo panu rektorovi.  

 

Pan rektor se nejdříve omluvil senátorům AS MU za svoji neúčast při schvalování rozpočtu 

Masarykovy univerzity na minulém zasedání AS MU; pan rektor uvízl v zahraničí v důsledku výbuchu 

islandské sopky. Pan rektor poděkoval senátorům AS MU za schválení rozpočtu Masarykovy 

univerzity. Dále pan rektor uvedl, ţe si je vědom, ţe ve věci rozpočtu probíhaly diskuse. Pan rektor 

sdělil, ţe byla ustavena pracovní skupina pro rozdělování finančních prostředků na Masarykově 

univerzitě, tato pracovní skupina se poprvé sejde dne 11.5.2010. Pracovní skupina se skládá ze 

zástupců všech fakult, zástupců studentské komory a zaměstnanecké komory AS MU a vedení 

Masarykovy univerzity.  

 

Pan rektor dále informoval, ţe dopoledne probíhalo jednání správní rady Masarykovy univerzity. 

Správní rada projednala rozpočet Masarykovy univerzity a obě výroční zprávy Masarykovy 

univerzity, vše bez připomínek. 
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Pan rektor poţádal pana kvestora o prezentaci, která se týká Výroční zprávy o hospodaření 

Masarykovy univerzity. 

 

Pan kvestor ve své prezentaci k Výroční zprávě o hospodaření Masarykovy univerzity za rok 2009 

shrnul a vysvětlil důleţité otázky týkající se hospodaření Masarykovy univerzity v roce 2009. Pan 

kvestor také mimo jiné uvedl, ţe výroční zpráva byla auditována externím auditorem, který k výroční 

zprávě uvedl „bez výhrad“. 

 

Pan předseda AS MU poděkoval panu kvestorovi za jeho prezentaci. 

 

Pan předseda AS MU také upozornil, ţe akademický senát MU bude hlasovat samostatně o Výroční 

zprávě o činnosti Masarykovy univerzity za rok 2009 a samostatně o Výroční zprávě o hospodaření 

Masarykovy univerzity za rok 2009. 

 

 

Výsledek hlasování o Výroční zprávě o hospodaření Masarykovy univerzity za rok 2009: 

 

Pro: 31 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 0 

 

Výroční zpráva o hospodaření Masarykovy univerzity za rok 2009 byla schválena. 

 

 

 

Diskuse k Výroční zprávě o činnosti Masarykovy univerzity za rok 2009: 

 

Senátoři AS MU vznesli dotaz, zda bude ve výroční zprávě doplněno úvodní slovo rektora. Pan rektor 

sdělil, ţe ano. 

 

Senátoři AS MU dále poukázali na ustanovení na stránce 72 odst. 2 Výroční zprávy o činnosti, kde 

z věty vypadlo slovo „předsedu“. 

 

Pan předseda AS MU dále upozornil, ţe se posunula tabulka na str. 30. Nicméně personální odbor toto 

jiţ upravil. 

 

Pan prorektor Bek uvedl, ţe text Výroční zprávy vzniká komplikovaně. Text vzniká jednak na 

fakultách, a také se na něm podílí celá řada centrálních pracovišť. Výroční zpráva má tak cca 30 

autorů. 

 

 

Výsledek hlasování o Výroční zprávě o činnosti Masarykovy univerzity za rok 2009: 

 

Pro: 31 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 0 

 

Výroční zpráva o činnosti Masarykovy univerzity za rok 2009 byla schválena. 
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Ad 3) Řád celoživotního vzdělávání Fakulty sportovních studií 

 

Pan předseda AS MU shrnul obsah předpisu. Změny odráţejí změny působností proděkanů fakulty.  

 

Výsledek hlasování o Řádu celoživotního vzdělávání Fakulty sportovních studií: 

 

Pro: 31 

Proti: 0 

Zdrţeli se hlasování: 0 

 

Řád celoživotního vzdělávání Fakulty sportovních studií byl schválen. 

 

 

Ad 4) Různé a ostatní 

 

Nominace MUDr. Martina Pešla do pracovní skupiny pro rozdělování finančních prostředků na 

Masarykově univerzitě 

 

Studentská komora sdělila, ţe do pracovní skupiny pro rozdělování finančních prostředků na 

Masarykově univerzitě nominuje MUDr. Martina Pešla.  

 

Pan předseda AS MU uvedl, ţe je dobré, ţe zástupce studentské komory AS MU v pracovní skupině 

bude z Lékařské fakulty. Zástupce zaměstnanecké komory AS MU v pracovní skupině je z Fakulty 

ekonomické, jedná se tak o dva obory a fakulty s často protikladnými pohledy na věc.  

 

 

Dlouhodobý záměr  

 

Pan prorektor Bek sdělil, ţe Dlouhodobý záměr musí být předloţen MŠMT 1. října 2010. Pan 

prorektor Bek poţádal AS MU o spolupráci při připomínkování Dlouhodobého záměru a uvedl, ţe 

uvítá i neformální připomínky. Pan prorektor konstatoval, ţe text bude mít cca 30-40 stran a bude 

rozeslán během léta. 

 

Pan předseda AS MU poděkoval panu prorektorovi a vyzval zaměstnaneckou komoru AS MU, aby se 

v této věci sešla. Pan předseda AS MU dále konstatoval, ţ předpokládá, ţe studentská komora AS MU 

bude postupovat obdobně. 

 

 

Dotazy Studentské komory AS MU   

 

Studentská komora AS MU vznesla na pana rektora následující dotazy/připomínky: 

 

a) Stravovací komise SKM funguje v právním vakuu. Senátoři Studentské komory AS MU 

uvedli, ţe by byli raději, kdyby studenty do této komise mohla jmenovat Studentská komora 

AS MU. 

 

b) Proč zcela totoţná jídla stojí v různých menzách Masarykovy univerzity různé ceny? 

 

c) Problematika vnitrofaktur v rámci operačních programů. 

 

Pan rektor k otázce Studentské komory AS MU ad a) uvedl, ţe se na tuto problematiku podívá. 

 

Co se týká dotazu Studentské komory AS MU ad b), pan rektor uvedl, ţe formulovali určité otázky na 

ředitele SKM, do konce týdne by měli mít zpět odpověď na některé body. Cena jídel byla v těchto 

dotazech uvedena také. Aţ bude kontrola provedena, pan rektor seznámí s výsledkem AS MU. 
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Pan kvestor uvedl, ţe se prověřuje řada věcí – kalkulace reţií, prověřování konkurenceschopnosti cen, 

atd. Bude to komplexní porovnání podmínek. 

 

Diskuse k námětu Studentské komory AS MU ad c) se týkala nastavení operačních programů vůči 

vnitřnímu účtování sluţeb a skutečnosti, ţe se tento problém netýká jen SKM, ale celkového nastavení 

nákladů v operačních programech (jsou problémy s vnitřními objednávkami). 

 

Studentská komora AS MU se dotázala, kdy můţe AS MU očekávat výsledky šetření? 

 

Pan kvestor sdělil, ţe spíše v září 2010. Je totiţ nutné tuto problematiku uchopit hlouběji. 

 

Studentská komora AS MU se dále dotázala, jak probíhají řízení se studenty, kteří hází hasicí přístroje 

z patra a poţádala o předloţení zprávy o těchto řízeních. 

 

 

Pozvánka pana rektora na Dies Academicus 

 

Pan rektor pozval senátory AS MU na Dies Academicus, který se koná dne 19.5.2010  

 

 

Pan předseda AS MU ukončil zasedání AS MU a poděkoval za účast. 

 

 

 

Zapsala: Martina Young      

 

 

 

doc. JUDr. Filip Křepelka, Ph.D. 

Předseda Akademického senátu MU 
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Příloha č. 1 

 

TABULKA ÚČASTI 

 

Zasedání Akademického senátu MU dne 3. 5. 2010 

Komora akademických pracovníků 

 
 přítomen nepřítomen 

Právnická fakulta   

doc. JUDr. Milan Galvas, CSc.  omluven 

doc.JUDr. Filip Křepelka, Ph.D. X  

JUDr. Mgr. Martin Škop, Ph. D.  omluven 

Lékařská fakulta   

prof. MUDr. Milan Brázdil, Ph. D.  X 

Prof. MUDr. Marie Nováková, Ph. D. X  

RNDr. Josef Tomandl, Ph. D. X  

Přírodovědecká fakulta    

RNDr. Miroslav Kolář, CSc. X  

doc. Mgr. Lenka Zajíčková, Ph. D.  omluvena 

RNDr. Milan Alberti, CSc.  omluven 

Filozofická fakulta   

doc. PhDr. Jarmila Bednaříková, CSc  X 

Prof. PhDr. Jaroslav Hroch, CSc.  X 

Jeffrey A. Vanderziel, B. A.  X 

Pedagogická fakulta   

doc. RNDr. Jaroslav Beránek, CSc. X  

doc. RNDr. Vladislav Navrátil, CSc. X  

PaeDr. Jan Šťáva, CSc. X  

Ekonomicko-správní fakulta   

Ing. Radoslav Škapa, Ph. D. X  

Ing. Vladimír Ţítek, Ph.D. X  

doc. PhDr. Růţena Lukášová, CSc. X  

Fakulta informatiky   

doc. RNDr. Ivan Kopeček, CSc.  X 

doc. RNDr. Michal Kozubek, Ph. D. X  

doc. RNDr. Luděk Matyska, CSc.  X 

Fakulta sociálních studií   

doc. PhDr. Zdeněk Kříţ, Ph.D. X  

PhDr. Petr Suchý, Ph.D. X  

PhDr. Zdeněk Sychra, Ph. D. X  

Fakulta sportovních studií   

PaedDr. Zdeněk Janík  X  

PaedDr. Miloš Lukášek, Ph.D. X  

PhDr. Bc. Zdenko Reguli, Ph. D. X  

Mimofakultní   

Libor Štěpánek X  
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TABULKA ÚČASTI 

 

Zasedání Akademického senátu MU dne 3. 5. 2010 

Studentská komora  

 

 

 přítomen nepřítomen 

Právnická fakulta   

Jana Kralovianska X  

Mgr. Veronika Kudrová X  

Lékařská fakulta   

MUDr. Martin Pešl X (poté omluven)  

Bc. Martin Vrubel X  

Přírodovědecká fakulta   

Mgr. Jan Čech X  

Mgr. Zdeněk Ručka X  

Filozofická fakulta   

Mgr. Kamila Mesiarkinová X  

Mgr. Jiří Ţoudlík X  

Pedagogická fakulta   

Mgr. David Solnička X  

Bc. Petr Ducháček X  

Ekonomicko -správní  fakulta   

Ing. Šárka Nedělová  omluvena 

Bc. František Churý X  

Fakulta informatiky   

Mgr. Martin Kyselák X  

Mgr. Pavel Troubil X  

Fakulta sociálních studií   

Bc. Dalibor Jenne X  

Bc. Petr Soukeník  omluven 

Fakulta sportovních studií   

Mgr. Barbora Jalovecká  omluvena 

Bc. Jiří Sedláček  X 

 

 

 

 
 


